
Raadsvragen Bomenkap 

 

 

Onlangs ontvingen wij een brief van het Dorpsplatform Harmelen gericht aan de gemeente 

over het mogelijk kappen van 400 bomen, waarvan 250-300 in Harmelen. Deze bomen 

zouden gekapt worden, omdat zij ‘ziek’ zijn en/of een gevaar opleveren door de droogte van 

het afgelopen seizoen. Het dorpsplatform geeft daarentegen aan dat een droge periode er 

juist voor kan zorgen dat een boom uiteindelijk sterker wordt. Hierbij heeft de fractie van 

Sterk Woerden de volgende vragen.  

 

Raadsvragen: 

 

1. Hoe is de communicatie over deze mogelijke bomenkap verlopen richting inwoners, 

dorpsplatforms en raad? 

2. Klopt het dat er mogelijk 250 tot 300 bomen gekapt gaan worden in Harmelen?  

3. Zo ja, waarom worden deze bomen gekapt?  

4. Hoe verklaart het college het verschil in inzicht wat er lijkt te zijn over de effecten van 

de droogte op de bomen (zijn de gevolgen alleen maar negatief of kan een boom 

uiteindelijk ook sterker worden)?  

5. Wat zijn de mogelijkheden om de kap uit te stellen zonder dat daar veiligheidsrisico’s 

ontstaan om zo te kunnen afwachten of de bomen zich inderdaad slecht 

ontwikkelen? 

6. Als het in Harmelen om 250-300 bomen gaat, om hoeveel bomen gaat het dan nog in 

de rest van de gemeente en waar bevinden deze bomen zich? 

7. Hoe gaat het college ervoor zorgen dat er voor deze bomen vervangen worden, zoals 

afgesproken (voor elke gekapte boom, wordt er een boom terug geplant)? 
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